
Föreningen Ödåkraregionens Framtid  
  

      

Styrelse-och arbetsmöte   

Tid:    2015-11-03 19.00 -20.30   

Plats:   Scoutlokalen   

Närvarande:        Tove Haugen Pihl, Arne Svensson, Eva Carlsson Nagy, Eva Zander, Robert     

Malmsjö, Leif Magnusson, Rolf Pihl,   

  

Anteckningar.   

  

1. Mötet öppnades av Eva Z.  

  

2. Dagordningen fastställs.  

  

3. Tillbakablick på anteckningar från föregående möte.  

  

4. Aktiviteter  

a) Planerade: Utdelning av medlemsblad med inbetalningskort för 2016. Arne sätter ihop ett brev. 

b) Genomförda: Byalagsmöte på Stadsbyggnadsförvaltningen 3 november. Bra att få information om vad som är 

på gång. Dock hade tjänstemännen svårt att svara på frågor. Vi känner att våra åsikter är viktiga för staden och 

vi känner att tjänstemännen värdesätter kontakten med föreningarna. 

   

5. Medlemsläge och ekonomi.   

Oförändrat läge  

  

6. Kalenderbeställning 

Vi beställer 50 st. 

  

7. Slogan  

Vi bordlägger sloganfrågan till nästa möte.  

   

8. Att ta upp på nästa möte. 

Förbereda utdelning av inbetalningskort samt glögg till fikat. 

 

9. Övriga frågor.  

              

  

Nästa styrelsemöte onsdag den 2 december 2015.  

  

Vid anteckningarna  

  

  

Eva Carlsson Nagy  


